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報告事項
一.
全體教牧同工及執事恭賀各位感恩節蒙福。
二.
今日承蒙Pastor Cliff Rapp講台證道，謹致謝忱。
三.
感謝大家的支持及參與「愛心傳禮盒」(Operation Christmas Child)，今年一共收到60個禮盒，經已上週送往收集單位。請繼續為此事工代禱。
四.
上主日所收到的2015差傳信心認獻卡共20份，數額為$60,760。離預定目標$90,000尚有距離，請弟兄姊妹繼續認獻，為此同心禱告。
五.
卯思興牧師經過禱告後接受我們的邀請成為南灣華人基督教會主任牧師的候選人。教會將於今天的會員大會時投票同意他成為我們的主任牧師。誠懇的請大家繼續為此事代禱。

六.
本教會一年一度的會員大會隨後將於11:30召開，將為同意卯思興牧師為主任牧師，2015年預算及執事選舉進行投票表決。請會員們務必留步參加。若有要事不克出席，可向教會辦公室索取缺席票。今日成人裝備訓練將暫停一次。
七.

牧執會將於今日下午1:30教會三樓會議室舉行。請現任執事與當選2015年新執事們預留時間參加。
八. 
週三晚中英聯合祈禱會於11月26日晚8:00在教會舉行，為教會關懷事工禱告，由朱謝希平姊妹帶領。

九. 

2014年冬季學期”裝備訓練”將於下月開始。詳情請參閱課程簡介，請弟兄姐妹報名以便教室分配。
十.
本週五11月28日晚上在教會的青少年及兒童節目，因為感恩節假期暫停一次。將於12月5日週五晚上7:30恢復聚會。
十一. 聖誕音樂崇拜訂於12月20日(週六)晚7:30在教會舉行，由教會聯合詩班獻唱 “燭光與聖誕頌讚” 並有燭光晚會及兒童節目。會後有精美茶點招待。為了廣傳福音，12月21日(主日)下午2:30有第二場聖誕音樂崇拜。敬請邀約尚未信主或未有教會歸屬的親友同寅參加。
十二.教會辦公室將於11月27日週四休假一天，以慶祝感恩節。
ANNOUNCEMENTS

1. 
Thanksgiving greetings and blessings to all from the church staff and all the deacons. 
2.
Welcome to Pastor Cliff Rapp for sharing with us this morning. 
3.
Praise God for the 60 shoe boxes prepared and delivered last Monday. Thanks to all who participated in the Operation Christmas Child. Please continue to pray for this ministry and the children who receive these boxes. 
4.
20 pledges totaled $60,760 have been collected as of last Sunday. Our target Mission faith pledge for 2015 is $90,000. Please fill out the pledge card if you have not already done so. 
5.
Rev. Szuhsing Mao has accepted our invitation as our Senior Pastor candidate. We will seek the approval of the church membership at the Annual Membership Meeting today before Rev. Mao can officially become our senior pastor.  Please continue to remember this in your prayers.  
6. 
Annual Membership Meeting will be held at 11:30am as we will consider the approval of calling Rev. Szuhsing Mao to be our next Senior Pastor, 2015 Church Budget and the confirmation of new deacons. It is important for all members to attend. Absentee ballots are available at the church office. There will be no Adult Equipping Classes today.
7. 
Church Board Meeting will be held at 1:30 pm today in room #302. All current and newly confirmed deacons are to attend the meeting.
8. 
Joint Wednesday Night Prayer Meeting will be held on 11/26 at 8 pm and led by Deacon Hsiping Chu focusing on Caring ministry. 
9. 
2014 Winter Quarter Equipping Classes will start in December. Please see insert for class description.
10. 
There will be NO Friday Night Live Youth nor Children Good News Club on 11/28 due to the Thanksgiving Holiday. Programs will resume on 12/5 Friday at 7:30 pm. 
11.
All Church Christmas Celebration “Candles & Carols” will be held on 12/20 Saturday at 7:30 pm, refreshments to follow, with a second performance for outreach will be on 12/21 Sunday at 2:30 pm.  Children program and childcare will be available. Please reserve these times for this special churchwide celebration and invite your family and non-Christian friends.   
12.
Church office will be closed on 11/27 this Thursday for Thanksgivings Day. 
